
Dit jaar kiest u wie de ‘goei’ zijn, en wie de 
prutsers…
Geef toe dat dit stuk voor stuk uitspraken zijn die u zelf ook al hoorde in uw omgeving: “De schepenen in Maasmechelen zijn 
meer bezig met eigen luchtballonnen en parfums dan met de problemen van de mensen.” “De politiekers zijn allemaal hetzelfde 
en kunnen niet samenwerken.” “Politieke spelletjes voorkomen goed beleid”… 

Laat dat net de reden zijn waarom we het als N-VA anders willen 
aanpakken. Voor ons moet de Maasmechelaar op één komen te 
staan. En ja, dat wil zeggen dat er samengewerkt moet worden, 
over partijgrenzen heen, om te zorgen voor een beter 
Maasmechelen.

Welzijn centraal

Daarom slaan we de handen in elkaar met lokale partij ademM 
(Anders en Democratisch Maasmechelen). Als oppositiepartijen 
willen we de versnippering in onze gemeentelijke politiek tegen-
gaan en positief samenwerken aan voorstellen die het wonen, 
werken en leven in onze gemeente nog beter maken. We zijn 
verbonden door de wil voor een beter Maasmechelen, waarbij 
het welzijn van alle Maasmechelaren centraal staat.

Nieuwe schwung

Ja, we willen er samen voor zorgen dat de plannen van cd&v 
en Open Vld om de Rijksweg te halveren definitief afgevoerd 
worden. Die trambus kan gerust op 2x2 rijstroken rijden zoals 
de 45 dat vandaag doet. Ja, we willen er samen voor zorgen dat 
de noden in de kinderopvang in onze gemeente worden opge-
lost. Ja, we willen af van de koppositie op het vlak van retributies 
en belastingen. Ja, we willen een sterk milieu- en natuurbeleid, 
maar zonder de ecofundamentalistische groene toer op te gaan 
waarbij zelfs de rallycross in het vizier komt. Het behoud van 

Duivelsberg blijft, met de steun van minister Demir, ons doel en 
het uitdoofscenario dat cd&v en Open Vld willen, moet voor ons 
stoppen.

Gaan we vandaag zeggen dat wij de enige ‘goei’ zijn en de 
anderen maar prutsers? Neen. Het is het voorrecht van u, de 
kiezer, om de prutsers van de ‘goei’ te onderscheiden. Wat wij 
wél zullen blijven herhalen, is dat de positieve samenwerking 
van ademM-N-VA Maasmechelen de nieuwe schwung zal geven 
die de gemeente nodig heeft. Weg van de platgetreden paden, op 
weg naar een beter Maasmechelen.

Het komende jaar zullen we u daarvan overtuigen.

VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA dit jaar 
naar de kiezer.

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen.
Want zonder welvaart en een gezonde economie
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie,
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en
een strenger veiligheids- en migratiebeleid.

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende
van niet-werkenden, is de N-VA de
enige garantie om onze werkende en
ondernemende Vlaamse middenklasse
opnieuw te versterken. Maar dan moeten
we wel nú, met alles wat we in onze mars
hebben, het tij keren.
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever

Infoavond Rijksweg/trambus
Dinsdag 19 maart 2024

om 19 uur

Zaal Sint-Cecilia
Deken Bernardstraat 7, 3630 Maasmechelen

De mandatarissen en het bestuur van N-VA Maasmechelen nodigen alle Maasmechelaren 
van harte uit op een infoavond over de stand van zake rond de Rijksweg en de komst van 
de trambus. We zullen bovendien ook onze plannen voor de Rijksweg van de toekomst 
tonen. Inschrijven via maasmechelen@n-va.be

Andy Pieters 
Lijsttrekker ademM-N-VA

Michael Gryncewicz
Voorzitter N-VA Maasmechelen

Maasmechelen
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1 jaar trajectcontroles in cijfers

De kassa rinkelt, maar is ons verkeer ook veiliger?
Eén jaar na de invoering van de trajectcontroles staat de teller op 24.700 inbreuken. 
De Ringlaan en de Koninginnelaan steken erbovenuit. Toevallig de trajecten waar je 
voor de invoering van de trajectcontroles nog 70 mocht. In totaal brachten de overtre-
dingen zó n 1,3 miljoen euro op, waarvan slechts 490.000 euro naar de gemeentekas 
vloeit. De rest verdwijnt in de zakken van een privébedrijf. 

89 procent van de bekeuringen gaat over 
een bedrag van 53 euro, de laagst mogelij-
ke boete, en dus een gereden snelheid van 
nog geen 58 per uur. Als we bedenken dat 
veel bestuurders zich in het begin uit ge-
woonte lieten verrassen, weet je dat maar 
een zeer klein percentage gevaarlijk hard 
reed. Het bewijs dat die trajectcontroles 
vooral in uw portemonnee zitten.

Probleem verplaatst zich

De echte verkeershooligans vieren hun 
asociaal gedrag elders bot. Ik geloof 
oprecht dat op de desbetreffende trajec-
ten minder snel gereden wordt, dat de 
bewoners dat als positief ervaren en dat 
hun veiligheidsgevoel erop vooruitging. 
De inbreuken op de trajecten daalden wel 
degelijk met 90 procent, maar trajectcon-
troles verplaatsen het probleem slechts. 

Zo zorgen ze voor meer verkeersdrukte 
en snelheidsovertredingen op alle paral-
lelwegen, waardoor de algemene verkeers-
veiligheid er niet op vooruitgaat. 

Veiligheid niet het doel

Het is duidelijk dat de trajectcontroles 
niet de bevordering van de verkeersvei-
ligheid als doel hebben. De locatiekeuzes 
zijn niet steeds bepaald aan de hand 
van verkeersonveilige situaties. Andere 
maatregelen zoals infrastructuuraanpas-
singen of snelheidsverlagingen zijn niet 
voldoende uitgeprobeerd. De trajectcon-
troles kwamen er niet op onveilige wegen 
of waar veel ongevallen gebeurden, maar 
op wegen met veel doorgaand verkeer. De 
kassa moest rinkelen én rinkelt, dat blijkt 
ook uit de cijfers.

De verkeersveiligheid verhoog je door: 
sensibilisering van alle weggebruikers, 
hoge boetes en inbeslagname voor hard-
leerse verkeershooligans en veilige en 
goed onderhouden wegen en fietspaden. 

Onze jaarlijkse nieuwjaarstraktatie in Café Den Dörpel trok meer 
dan 200 inwoners aan om het glas te heffen op het nieuwe 
jaar. Naast burgemeesters Steven Vandeput van Hasselt en Tom 
Seurs van As, genoten ook bestuursleden Marco en Valentino 
samen met de talrijke aanwezigen van het feest. 

Provinciaal voorzitter Jan Val-
gaeren en onze lijsttrekker Andy 
Pieters zijn kandidaat bij de 
federale en Vlaamse verkiezin-
gen op 9 juni, als respectievelijk 
tweede en eerste opvolger. Hier 
op de foto met kopstukken Ste-
ven Vandeput en Zuhal Demir.

Naar aanleiding van de 
vondst van zo'n 150 
brieven van de familie 
Villain XIV was Vlaams 
minister van Toerisme 
Zuhal Demir aanwezig 
bij het kasteel van Leut, 
samen met onze fractie-
leider Gerard Colson en 
bestuursleden Nathalie 
en Santo.

Marco 
Blascetta
Ondervoorzitter

In beeld…
Carnaval zit in het hart van de 
N-VA. Terwijl bestuursleden 
Santo Sultano en Nathalie 
Hamers de Maasmechelse 
belangen verdedigden bij de 
‘Orde van de Gulle Lach’ in 
Genk samen met minister 
Demir, benadrukte onze 
lijsttrekker Andy Pieters tijdens 
de jeugdprinsverkiezing in Uik-
hoven het belang van carnaval 
voor onze samenhorigheid.

www.n-va.be/maasmechelenmaasmechelen@n-va.be N-VA Maasmechelen



Maasmechelen krijgt 
sterrenregister voor 
stilgeboren kindjes
In steeds meer steden en gemeenten kan je een stilgeboren kindje 
laten opnemen in een ‘sterrenregister’. In Maasmechelen is dat 
alleen mogelijk vanaf een zwangerschap van 140 dagen. Op vraag 
van de N-VA liet de burgemeester weten het voorbeeld van andere 
steden en gemeenten te volgen.

In Maasmechelen kan je een stilgeboren kindje enkel registreren 
vanaf een zwangerschap van minstens 140 dagen, met vermelding 
van een voornaam. Vanaf een zwangerschap van 180 dagen worden 
een voornaam én familienaam in de akte opgenomen. Een sterren-
register maakt het mogelijk in eender welk stadium van de zwan-
gerschap een stilgeboren kind te laten registreren bij de gemeente. 
De aangifte is symbolisch en heeft geen juridisch gevolg, maar is 
voor veel ouders belangrijk voor hun rouwproces.

Ouders bijstaan

“Een kindje verliezen is een afschuwelijke gebeurtenis”, vertellen 
raadsleden Alyssa Gallo en Gerard Colson. “Als we ouders met een 
kleine inspanning kunnen bijstaan in hun rouwproces, dan willen 
wij daar absoluut voor zorgen.” Zo luidde het pleidooi van de N-VA, 
nadat onder meer Genk, Beringen, Lummen, Hasselt en Sint-Trui-
den een sterrenregister aankondigden. De burgemeester liet intus-
sen weten het komende voorjaar werkte maken van een sterrenre-
gister. Een prima beslissing. Als het goed is, zeggen we dat ook.

Gerard Colson
Fractieleider

Alyssa Gallo
Gemeenteraadslid

Wat doe je in het dagelijkse leven?

Ondanks mijn studies werk ik als manusje-van-alles voor een Maasme-
chels softwarebedrijf. Verder ben ik voorzitter van de lokale taekwon-
doclub, waar ik ook drie dagen per week training geef. Ik ben constant 
bezig met het aanscherpen van mijn kennis en vaardigheden. Daarom 
ben ik altijd wel te vinden voor een nieuwe cursus, bijscholing of oplei-
ding. Bijdragen aan de gemeenschap draag ik hoog in het vaandel. Toen 
Toerisme Vlaanderen de eerste keer het kasteel van Leut openstelde, 
werd ik meteen vrijwilliger. Ook op sportief vlak draag ik als vrijwil-
liger zo veel mogelijk mijn steentje bij. Zo geef ik geregeld initiaties op 
scholen en sportkampen. Sinds vorig jaar geef ik ook één keer per week 
zelfverdediging voor Autisme Leeft.

Waarom drijft jou om aan politiek te doen?

Wie mij kent, weet dat ik rechtuit ben en dat ik altijd voor mijn me-
ning opkom. Ik neem geen blad voor de mond, maar enkel praten over 
problemen in de maatschappij lost niks op. Daarom heb ik besloten om 
mezelf politiek te engageren: om de daad bij het woord te voegen.

VALENTINO BOTTAZZO
de daad bij het woord voegen

    31 jaar
    Woont al zijn hele leven in 

hartje Maasmechelen
    Oudste van vier broers
    Studies: Master Westerse 

Literatuur (Germaanse)
    Hobby’s: taekwondo, lezen, 

terrastuinieren

Bestuurslid 
in de 
kijker

www.n-va.be/maasmechelenmaasmechelen@n-va.be N-VA Maasmechelen
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